
JUDETUL ARGES
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BEREVOESTI

PROCES VERBAL

incheiat astdzi 31,07,2023 la sediul Consiliului Local Berevoeqti, cu prilejul
linerii ;edinfei ordinare de lucru .

$edinfa incepe la ora 1600, participd 13 consilieri din 13 in funclie . La qedinld
participd , d na secretar general Leca Andra gi d na contabil Cotescu Diana.$edinla
este legal constituitd,, aceasta a fost legal convocatd de primarul comunei Berevoeqti
prin adresa nr.5040 125.07 .2023 .

Preqedintele de qedinld este d-1. consilier Moiceanu George Nicolae care ia
loc la prezidiu Ei prezintl proiectul ordinii de zi:
1. Aprobarea procesului verbal de la qedinta anterioari.
2. Proiect de hotirire privind modificarea structurii bugetului local al

comunei Berevoegti prin retrimestrializarea sumei de 30 mii lei ,din
trimestrul lY 2023 in trimestrul III 2023 gi viriri de credite bugetare in
trimestrullll2023 .

3. Proiect de hotir6re privind aprobarea Contului de execu(ie al bugetului
local de venituri qi cheltuieli la 30.06.2023.

4. Proiect de hotlrire privind aprobarea raportului de activitate al asisten{ilor
personali ai persoanelor incadrate in gradul de handicap grav cu asistent
personal desfigurati in semestrul I, anul 2023,

5. Proiect de hotlr6re privind infiinlarea Serviciului de iluminat public at
comunei Berevoegti, aprobarea Regulamentului de organizare qi funclionare
a serviciului de iluminat publicra Caietului de sarcini, a Studiului de
oportunitate qi stabilirea formei de gestiune a Serviciului de iluminat public
al comunei Berevoegti.

6. Proiect de hotlr6re privind alegerea pregedintelui de gedinfi.
7. Diverse.
D-l Presedinte solicit[ introducerea pe ordinea de zi ainca 2 puncte qi anume:
-Proiect de hotirire neasumarea responsabilit[lii organizlrii gi derulirii
procedurilor de atribuire a contractelor/acordurilor- cadru pentru achizi(ia
produselor aferente Programului pentru gcoli al Romffniei li a
contractelor/acordurilor-cadru de prestare a serviciilor pentru derularea
mlsurilor educative.
-Proiect de hotlrire privind aprobarea Devizului general actualizat aferent
invstifiei Asfaltare drumuri comunale in comuna Berevoegti, judeful Argeq-
Drum local strada Ginegtilor.



Se supune la vot proiectul ordinii de zi cu toate cele 9 puncte
unanirnitate.

S1 este aprobat in

A

Se trece la pct.l la care d-na secretar gene ral prezintii procesul verbal alqedinfei care s-a desfdEurat in data de 17.07.20i3.
Nefiind aduse amendamente este supxs la vot procesul verbal qi este aprobat cu11 voturi pentru gi 2 ablineri (d I Stana Dumitru qi d I schioapa Dlnier) .
2' Proiect de hotrr6re privind modificarea structurii bugeiului local al comuneiBerevoegti prin retrimestrializarea sumei de 30 mii lei,din trimestrul Iv 2023in trimestrul III 2023 pi virlri de credite bugetare in trimestrul III 2023 ,
Sunt prezentate: proiectul de hotirdre , referatuide aprobu.. , ,uportJ de specialitate
$i anexele proiectulu i.prezintd d-na contabil cotescu Diana.
D-na Cotescu:Este o modificare a bugetului, nu rectificdm cu nicio sum6 pevenituri'Avem o retrimestrializarede :Omii intre trimestre, am luat de la salubrizaredin trimestrul 3 9i i am pus ?n trimestrul 4 , am luat de la bunuri gi servicii laalimentare cu apd avem foarte multe cheltuieli gi i am pus in trimestrul acesta pt aputea face p151i.Nu s a modificat nimic doar trim estriilizarea , intre trimestre.Mai
avem virdri de credite pe funclionare, lamateriale de curdtenie am diminuat cu 5miilei, la c[(i publicalii cu 5 mii lei, la pregdtire profesionala cu l0 mii lei, la protocol
cu 5 mii lei, obiecte de inventar cdmin cultural io ,ii lei, silvicutdrd 5 mii lei, obiecte
de inventar la drumuri 10 mii lei, repara{ii drumuri 10mii lei.punem la obiecte de
inventar la alimentare cu apd,, am luai pompa
D-l Viceprimar:Da, un grup de pompaie, I am montat
D-na cotescu :Am pldtit 3500 -ui ar.* 18 mii de pldtit, la energie electricd
suplimentdm cu 20 mii lei avem cheltuieli de I miliard si ceva pa"a ru o, a actuald,,la cheltuieli cu bunuri gi servicii la iluminat public am pus 10mii, consultanJ6 gi
expettizd suplimentim cu 20mii lei, bunuri gi slrvicii la la-imentare cu ap6 cu 10 mii
, materiale gi servicii cu caracter functional cu 8 mii lei gi ajutoare de urgent d, cu 4mii lei'$i vom face gi virdri la dezvoltare.Vom lua de la Contruire retea alimentare
cu ap6 sat Otelu 150 mii gi de la Construire rigole 100 mii, deci 250 mii lei.
D-l Moiceanu:$i la Olelu nu se mai face nimic?
D-na Cotescu:Nu, am avut un referat cu detalii
D-l Viceprimar:Nu se mai face nimic anul acesta.Cu apa acolo nu este ugor diferen{a
de altitudine este peste 250m, o lungim e de 4,7 km din stalia de pompe pen6
acolo'Am fost cu un proiectant acolo 91 ne a spus cd, costurile acolo sunt destul de
mari'Pe Anghel Saligny pe alimentare cu apa qi canalizare indicele de cost stabilit
prin ordin este de 2500euro/locuitor.Noi nu avem locuitori in otelu, ,rr r" incadrdm.
D-na cotescu:Am vrut s6 depunem dar nu am avut punctaj
D-l Busuioc:C6nd ali vrut s6 depuneli?
D-l Viceprimar:Am vrut sd facem documentatia s[ depunem dar dacd nu ne
incadram nu avea rost, costa foarte mult gi documentalia gi gansele erau 0.



D-l schioapa:Larigole nu trebuia renun{at drumul acelaeste impracticabilD-l viceprimar:Eu am urcat gi astdzi.Acolo vom face SF pt acel drum ,2kmgi cevagi s[ prindem asfalt gi rigole p6nd in Olelu pt ta anut
D-l Schioapa:pe fonduri locale?
D-l Viceprimar:Da
D-l Stana:Tot timpul b6gdm bani acolo
D-l viceprimar:Mai bine si avem sF ul ftcut gi c6nd se deschid axele de finanlaresI depunem
D-l Pascu:cdnd suntem serioqi, cind intocmim bugetul gi stabilim nigte prioritdli qiil dezbatem aici sau ulterio. .and venim ,, u..riJ propuneri ?Ardtalimi gi mie unpunct de vedereylis ar unui specialist vizavide ce qi;p;;;;;.-^*-*l
D-l Viceprimar:Referitor la pu1?
D-l Pascu:La puj, la drum, toi .".u ce acum nu mai este o prioritate, pt cd aceacomunitate olelu au drepturi gi ei ca oricare alli cetateni gi pi care noi am fdcut oprioritate gi mi se pare normal ca suma si rdmdna in excede rrt,laanul s[ mai venimcu ceva 9i tot aqa, le tot promitem la olmeni qi nu facem nimic.Alimentarea cu ap6este prioritard.Mai mult decdt atdt vdd achizilionare condu ctd, ptcare am aprobatnigte bani qi acum diminudm suma cu 35mii
D-na cotescu:Banii de la achizilionare conductd sunt de la consiliul Judelean , s aluat conducta
D-l Pascu:Mie ,imi puteli ardtao opinei scrisd a unui specialist legat de ce nu putemface alimentarea cu apd?
D-l viceprimar:Am sd i cer proiectantului spre informare .pt achizilionare conductdam avut o sumd de 5lmii.Am fbcut achiziliide conductd gi pieselr r*.ru., ,pdndlaAutobazd de 600ml.Ne a costat undeva la 15 mii.Restul banilor i am pus ptachizilionare c[mine de racord pt apometre.
D-na cotescu:Am luat banii .u aproburea consiliului Judelean
D-l Pascu:Nu reiese, spuneti dvs ca ii duceti acolo
D-na Cotescu:Am ataqat adresa de la consiliul Judelean qi se vede gi in lista deobiective de invetitii cd se diminueazi gi se infiin\eazii un nou obiectiv
D-l Pascu:Cdte suflete mai sunt in satui Olelu? '
D-l Moiceanu:32 de persoane
D-l Busuioc:De cdti ani e satul Olelu, de 100 de ani?
D-l Pduna:Mai mult
D-l Busuioc:serviciul de apd nu este de r,2,3 ani este de o viatd gi nu s a migcatnimic.Eu o sd fiu impotrivd.D le vice ati putea sta fHrd apd, acasd?
D-l viceprimar:Am avut foarte multe probr"-. cu apa in perioada aceasta
D-l Pascu:Olelenii nu au apd de ani de zile 

I --- r --.vw-w wvi

D-l Moiceanu:S au invdtat aqa



D-l Pascu:De cdte ori md duc in Otelu mi e jen6 sd le spun oamenilor cd inc6 4,incd
4, cd' tot ludm in discutie de 20 de ani,sd se gaseascd o solulie, incep s6 cred c[ nu
vrea.
D-l Viceprimar:Eu nu am fdcut promisiunea niciunui om din Olelu cd bag
apd.Tehnic de unde iei apd sd duci in Otelu?
D-l Pascu:Pe mine m6 intere seazdce aliceva este posibil
D-l Viceprimar:De_unde sd iei apd cdnd nu satisfacem Gdmacegti gi Bratia
D-l Pascu:Ultima disculie cu olelu a fost cd s a forat, s a dat de,apa
D-l Viceprimar:Nu cd s a forat, s au luat probe din fhntdnile existente, aga s a discutat
D-l Pascu:Oamenii nu vor intelege ca noi in20 de nai nu am fost in stare s6 b6g6m
api in Olelu
D-l Viceprimar:Eu am fost acolo, oamenii bltrdni mi au spus c6 nu vor bdga apd,
D-l Moiceanu:Am mers cu d I primar de atdtea ori, le a oamenilor c[ nu poate bdga
relea pdnd in Otelu costd foarte mult ,dar la cele 2 puturi si fac[ un bazin , i-aminlit.De la rigole de ce s au luat banii ,se pot face?lPe mine m a trimis sa stran!
semn6turi gi acum imi spune c6 nu se poate.
D-l 

-Pascu:in 
primlvard" au venit oamenii de acolo de l6ngd gcoal[ ,nu pot trece la

grddini cu nimic, e rupt drumul
D-l Viceprimar:Exagerdm, acolo au 2 oameni fdn gi vor zeci debascule de pietriq
D-l Moiceanu:s abdgatacolo pietrig, acoro trebuie 30 de rabe pt 2 persoane
D-l Pascu:C6nd avem situatii delicate ,noi in loc s[ plecdm Ain rturt cu ideea de
solulii, noi venim aici gi argumentdm cum nu putem face.
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hot6r0re qi cu gvoturi pentru qi 5 impotrivl (d I Busuioc Gheorghe, d I Stana Dumitru, d I
Schioapa Daniel, d I Pascu Gheorghe pi d I Moiceanu George Nicolae) este
adoptati H.C.L. Berevoeq ti nr.49 din 3 1.07 .2023,
3'Proiect de hotlrire privind aprobarea Contului de execu(ie al bugetului local
de venituri gi cheltuieli la 30.06.2023.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprob are , raportul de specialitate
qi anexele proiectului.Prezintd d-na contabil cotesw Di*u.
D-na Cotescu:Dup[ cum prevede legislalia la 30.06 trebuie aprobat contul de
execulie .

D-lP[una:$tim despre ce este vorba, se face in fiecare semestru.
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hot[r6re gi cu
unanimitate de voturi pentru este adoptati If.C.L. Berevoeqti nr.50 din
31.07.2023.
4.Proiect de hotlrffre privind aprobarea raportului de activitate al asistenfilor
personali ai persoanelor incadrate in gradul de handicap grav cu asistent
personal desfigurati in semestrul I, anul 2023,



Sunt prezentate: proiectul de hot6rdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate

D-na Leca:conform ari.40 din Legea ,44sf2ooo privind proteclia gi promovarea
personaleor cu handicap "Serviciul public de asistenla sociala dispune efectuarea decontroale periodice asupra activitdlii asistenfilo, p.ironuli gi prezintd semestrial unraport Consiliului Local.Avem 15 asistenli personali gi 26 de indemnizalii.
D-l Busuioc:Da, qtim ne aprezentatd na ioner a, amfost informulirutiri.rt.
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdr6re gi cuunanimitate de voturi pentru este adoptati H.CL. Berevoeqti nr.Sl din31.07,2023,
S'Proiect de hotir6re privind infiinfarea Serviciutui de iluminat public alcomunei Berevoegti, aprobarea Regulamentului de organizare gi funcfionare aserviciului de iluminat public,a caietului de sarcini, u Studiului de oportunitate
9i stabilirea formei de gestiune a serviciului de iluminat pubtic al comunei
Berevoegti.
Sunt prezentate: proiectul de hot6rdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate
qi anexele proiectului.prezintd d-l vicepri mar Mazilu lonel.
D-l Busuioc:V am intrebat de adresa din202l
D-l viceprimar prezinta adresa din 2O2l
D-l Schioapa:Pdnd la urmd firma asta dacd externalizdm cu ce se ocupd, s6 schimbe
becuri?
D-l viceprimar:Face tot serviciul de intrelinere pt iluminatul public
D-l Schioapa:Nu avem niciun angajat
D-l Viceprimar:Nu
D-l Pascu:Parte delicatd este cE nu ne putem da seama acum ce ar insemna slinfiint6m un serviciu ce costuri ar fi cu salarialii gi ce insemanaun contract, era foartesimplu daca gtiam lucrul acesta.Sd inleleg ci daca d6m acest proi.rt noi doarinfiin!5m?
D-l viceprimar:Da, dupd ce am infiinlat servicul o sE scoatem la licitalie
D-l Busuioc:Pt acest contract o sd firnconvocali?
D-l Viceprimar:Da, acum doar infiintdm serviciul
D-l Busuioc:Noi avem experienld in aqa ceva, oum a fost qi cu apa hai cd infiin!6m
repede, am infiinlat o ,dupi care nimic.
D-l Viceprimar:Dacd citili aceast[ adresl obligatia este gi Ia apdgi la iluminat
D-l Busuioc:Da, in momentul cdnd s a fbcut ru upu putea se se fac6 qi cu iluminatulD-l Viceprimar:Ei administreazd. ceea ce avem, exista posibilitat ea'cao firm[ care
este mai mare sd facd anumite modernizdri prin proiecte
D-l Bumbeneci:Important este sd gdsim cea mai bun[ variantdgi haideti sd facem
ceva!
D-l viceprimar:Diferenta este cd dacdfaciun contract plrtegti llund



Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdr6re qi cu
unanimitate de voturi pentru este adoptatr H.c.L. Berevoesti nr.52 din31,07,2023. - - -r

6.Proiect de hotirflre privind alegerea pregedintelui de gedin(i.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare qi raportul de
specialitate .Prezint[ d-na secretar general Leca Andra
se alege pregedinte de gedintd pt runa august zo23 d-l Nimard vasile.
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdr6re qi cu
unanimitate de voturi pentru este adoptati H.C.L. Berevoe$ti nr.53 din
31.07.2023.
7'Proiect de hotlr0re neasumarea responsabilitntii organizdrii gi derullrii
procedurilor de atribuire a contractelor/acorduril,or- .ud", pentru achizi(iaproduselor aferente Programului pentru gcoli al Rom6niei gi a
contractelor/acordurilor-cadru de prestare a serviciilor pentru derularea
misurilor educative.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare gi raportul de
specialitate .Prezintd d-na secretar general LecaAndra
D-na Leca:Avem o adresd de la Consiliul Judelean.Am dat o hotdrare la fel gi in
202l.consiliul Judelean s a ocupat mereu de procedurile de achizilie.D-l Pascu:Programul laptele gi .o*ul ,sunt foarte multe disculii
controversate,tocmai acest corn nu este cea mai indic atd, mdncare pt copii.Daca nti
ne am implica la nivel local gi am fi mai atenli am putea veni cu altciva, mai degrab6
un fruct.
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la
unanimitate de voturi pentru este adoptatl
31.07.2023.
8.Proiect de hotrr6re privind aprobarea Devizului
invsti(iei Asfaltare drumuri comunale in comuna
Drum local strada Ginegtilor.

vot proiectul de hotdrdre gi cu
H.C.L. Berevoeqti nr.54 din

general actualizat aferent
Berevoeqti, jude(ul Argeg-

Sunt prezentate: proiectul de hotSrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate
gi anexele proiectului.Prczintdd-na secretur g.rr.rul Leca Andra.
D-l Viceprimar:V am explicat in comisie despre ce este vorba, o diminuare a unei
sume
D-l Busuioc:C6nd se face receptia?
D-l Viceprimar:Mai au de munc6.
D-na cotescu:Banii nu au venit.Nu s a decontat nimic pt Gdnegti
D-l Pascu:Am mai avut discu{ia asta, pe cdt este posibifin toate-comisiile de receptie
qi control mai ales la toate investiliile qi lucr6rile publice sE fac6 parte gi membrii'ai
Consiliului Local.Nu mi se pare corect ca o lucrare care este votat6 , aprobati gi



fonduri alocate din consiliul Local ca niciun consilier local sd nu facd parte dincomisia de recepfie, au fost disculii mereu.
D-na Leca:D I viceprimar faceparte din comisie
D-l Pascu : cet puJin- incd r -2 persoane, inafardde viceprimar
D-l Pduna:Trebuie ftcut ronform legii.
Nemaifiind discufii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdr6re qi cuunanimitate de voturi pentru este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.55 din31,07.2023,
9.Diverse.

de la SILDVB pe Str6mbu, inainte de asfaltare
D-l viceprimar:Da, chiar ieri am mai pus un c6min de brangament
D-l Pascu:Acum cdnd faceli extindere,noi putem sd respect6m proiectul in totalitateqi sd nu mai decidem noi c6 aici pufl, aici nu pun?!
D-l Viceprimar:Nu
D-l Pascu:De ce?
D-l Viceprimar:Pt cd dai un ff. de cimine dar nu ii dai locatia clar unde il pui
D-l Pascu:Trebuie luate in vedere toate lucrurile astea.
D-l Busuioc:Pe rdu unde s a oprit canalizarea, sunt anumite case care nu au racordD-l Viceprimar:Undeva acolo este o diferenli de pantd gi conducta duce cdtrestalia
de pompare, dupd care face refulare qi vine qi o u*.6 aici.Acolo se schimbd nivelul
de pantd
D-l Busuioc:Deci oamenii dgtia nu vor fi racordali ?
D-l Viceprimar:Nu, numai cd pe extindere relea de canalizare este prinsd releauaprin spate pe terasamentul c6ii ferate, care o aduce laremizdgi o arunc5 la tine lapoartd
D-l Busuioc:cdt a costat asfartarea la fam Aldea?Ati fEcut pl6tile?
D-na Cotescu:Nu
D-l Busuioc:$i cdt costd?
D-l Viceprimar:Nu este finali zatd, nueste pldtitd
D-l Pascu:Parapetul din Bratia, 10-15 m ,puteli sd mi spuneli c6t a costat?
D-l Viceprimar:Parapetul de la Vasile Ilinca?
D-l Schioapa:5Omii lei
D-l viceprimar:Nu gtiu s6 vr spun acum, ne uitdm in documente
D-l Pascu:Md gdndesc sd il expertizez, mis a p[rut prea mult c6nd am auzito sumd
dar vreau sd mi se confirme de la contabilitate
D-na Cotescu:Da, sigur, ne uitdm in situatia de lucriri
D-l Viceprimar:Era necesar acolo acel parapet
D-l Pascu:Nu zic c[ nu era necesar,uoiurn ra uao c6t a costat



D-l Busuioc:ce soluJie se gdsegte la oamenii rqtia de l6ngd sta{ia de pompe unde ested I Glejaru, nu 3\ upa, r, r.'ajunge av6nd in vedere cd am luai artd conductd,
Ty._r,iti., pomp6 de iezervd, au iosr toate condiliile
D-l viceprimar:Ammontat pompa insd consumul de apd este foarte, foarte mare
P-l !]"":in legdturd cu drumur ie St6mbu, pe siliqte, se rezolvd?D-l viceprimar:Am fost cu buldoexcavatorui, u* ,b incerc ai cu grederurD-l Schioapa:piatra de Mateiaq este foarte bund
D-l viceprimar:Am bdgatpiatidde Mateiaq, intr o jum6tate de an nu se mai cunoagtenimic Ai este qi foarte scumpd
D-l Busuioc:A fost problema cu apa in comund cdtevazile, este vorba despre aceast6fdntdnd' sd lua{i probe sd vede{i dicl, apaeste potabild, eventual qi f6cut d, o igienizareqi o pldcujd s6 sciem api pota6ild sau nepotabild.
D-l viceprimar:Am ftcurprobe la f6nt6ni acum ceva timpD-l Busuioc:vd rog in cel mai scurt timp asta sd se rezolve
D-l Viceprimar:Am sd solicit probe
D-l Moiceanu:S arezorvatp.obl.-u iluminatului pubric in oJelu?D-l viceprimar:Da, pa4ial.Acel sistem automat i, mui fucnlione azd,, s a ars.D ILupeanu il pornegte gi opreqte manual
D-l Schioapa:platforma de gunoi de la G6m6cegti, mai este?D-l Viceprimar:Care?

3l:*:,"#a:Pdi 
cdte platforme de gunoi a{i ftcut pt distinqi cetdteni din Gdmdceqti,

D-l Viceprirnar:Existd,dar neutilizatd,
D-l Schioapa:Camera s a pus acolo?
D-l Viceprimar:Nu
D-l Schioapa:Este foarte mult gunoi acolo
D-l Busuioc:Am vlzutcd s a fbcut gardul la stslia de pompe, cine a fost executantul?D-l viceprimar:Noi, cu cei de la + i6.Acolo , u, .u.pirat doar materialele.Nemaifiind disculii in qedin{a de astdzi, preqedinteie de g"airla aeclara inchiselucrdrile acesteia.

$edinfa se incheie in jurul orei 1730.
Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

MOICEANU Secretqr ggneral ,

w


